
Fórum alkoholik.cz - Alkoholik.cz
Vytvořeno: 2 May, 2025, 09:57

Život Po léčbě
Vložil Radek - 22/04/2014 14:57
_____________________________________

Ahojte, mám jen jeden jediný dotaz a týká se života Po léčbě. Každej vám řekne, že alkoholik už se po
návratu z léčebny nesmí NIKDY napít, jinak do toho spadne zas. V jedný diskuzi jsem na otázku, jestli
se alkoholik může ještě někdy napít, našel odpověď, že ano. Od člověka, který prošel léčbou v
Bohnicích a který teď funguje jako běžný konzument, i když Před léčbou pil 4l vína denně a lahev vodky
a neměl daleko k delíriu. Prý Když je člověk silný, jde to, ale taky záleží na důvodu, proč pil.  
Ptám se jen ze zvědavosti, protože si nedokážu dost dobře takovou situaci představit.  
Díkec, Radek

============================================================================

Re: Život Po léčbě
Vložil Pavel DD - 22/04/2014 15:30
_____________________________________

Ahoj, myslím, že to je nesmysl, protože alkoholizmus je onemocnění mozku a nedá se vyléčit. Mozek už
nikdy na etanol nezapomente, nejde "zresetovat". Možná teotericky existuje jeden člověk z milionu, který
to zvládne, ale myslím si že časem do toho stejně znovu vlítne. Za sebe to nedoporučuji vůbec zkoušet
:-)

============================================================================

Re: Život Po léčbě
Vložil marti - 22/04/2014 16:06
_____________________________________

Radku vůbec nad tím ani neuvažuj.

============================================================================

Re: Život Po léčbě
Vložil Liba - 22/04/2014 19:06
_____________________________________

Radku, možná se už upil.Nepoučil se v léčebně, zabíral jen místo potřebným.

============================================================================

Re: Život Po léčbě
Vložil petrch - 22/04/2014 20:26
_____________________________________

Znám chlapa (65 let) který se dokázal vyléčit z těžkýcho alkoholismu Shambalou a další meditací (říká
tomu 13. krok AA) může se napít, ale nemá na to chuť, dokonce to i zkoušel

============================================================================
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Re: Život Po léčbě
Vložil marti - 23/04/2014 08:09
_____________________________________

...to jsou ale vzácné výjimky, drtivá většina alkoholiků musí prostě a jednoduše do konce života
abstinovat, přijmout s pokorou ten fakt, tedy pokud nechtějí zemřít...

============================================================================

Re: Život Po léčbě
Vložil Liba - 23/04/2014 08:11
_____________________________________

I když hodně pil, nemusí být alkoholik.

============================================================================

Re: Život Po léčbě
Vložil marti - 23/04/2014 09:15
_____________________________________

Ale jak je možný, že někdo chlastá nezřízeně po celý život a není alkoholik a někdo se propije do
alkoholismu během pár několika let? Genetika? Nebo čím je to daný?

============================================================================

Re: Život Po léčbě
Vložil petrch - 23/04/2014 17:34
_____________________________________

Martinko, no to kdybych věděl hned jsem štastnější člověk :)

============================================================================

Re: Život Po léčbě
Vložil Karel Preisler - 23/04/2014 19:19
_____________________________________

Ahoj Radku. Mě osobně je úplně jedno, jestli kontrolovaně pít po léčbě jde, nebo ne. Já abstinuji asi dva
a půl roku a nikdo mi pití nezakazuje. Prostě pít nechci, protože mám za sebou nejkrásnější dva roky
života a nic měnit nepotřebuji. Tak proč se pídit po tom, jestli to jde nebo ne.

============================================================================

Re: Život Po léčbě
Vložil Radek - 24/04/2014 09:38
_____________________________________
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Já se neptal proto, že bych to chtěl zkoušet. Zarazilo mě to, protože všude nám všichni doktoři řeknou,
že se abstinovat musí pak celý život, tak to je a já to tak beru, protože alkoholismus je běh na dlouhou
trať. Jen mě to dost překvapilo, že to jde zvládat i takhle, ale na to asi člověk musí mít psychiku.

============================================================================

Re: Život Po léčbě
Vložil Radek - 24/04/2014 09:41
_____________________________________

I tak dík za všechny názory!

============================================================================

Re: Život Po léčbě
Vložil petrch - 24/04/2014 15:30
_____________________________________

Existuje nová metoda, postupného snižování alkoholu bez nutnosti trvalé abstinence...Zkouší jí
Prim.Petr Popov z PL U Apolináře

============================================================================

Re: Život Po léčbě
Vložil Liba - 24/04/2014 16:24
_____________________________________

Zatím zkouší!Výsledky ještě žádné.

============================================================================

Re: Život Po léčbě
Vložil Liba - 08/06/2014 05:33
_____________________________________

Kontrolované pití u alkoholika možné není.Vždy si přísahá, věří, že si dá jen malinko něco k pití, vždy!!
pije do mrtva.To je ta naše nemoc.

============================================================================

Re: Život Po léčbě
Vložil Ja - 08/06/2014 09:57
_____________________________________

Liba napsal: 
Kontrolované pití u alkoholika možné není.Vždy si přísahá, věří, že si dá jen malinko něco k pití, vždy!!
pije do mrtva.To je ta naše nemoc. 
Libuša, 
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môžem to len potvrdiť - empiricky overené, odskúšané.(na sebe.)

============================================================================

Re: Život Po léčbě
Vložil Jana Mertosová - 08/06/2014 20:02
_____________________________________

Já to mám tak.Co se týká alkoholismu-přiznala jsem si ho a začala v sobě hledat problémy a chyby.Bez
víry a bez pomoci Boží,stejně jako AA by mne bolest nad zjištěním,že jsem úplně jiná než jsem si
myslela a vlastně začala hrát v průběhu svého života-bez této pomoci by mne ta bolest a zklamání strhlo
zpět k pití.Jedno jsem ztratila-to je kontrola nad svým pitím zato jsem našla sama sebe,víru a duchovní
cestu.Díky tomu zažívám pokoj a klid v duši ale i moře lásky a vděčnost.Tohleto nenahradí žádný lék
proti alkoholismu.Byť by byl kouzelný.

============================================================================
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